
Fra: Kåre Romarheim <kare@romarheim.no> 
Sendt: 14. oktober 2015 08:19 
Til: Eli Bjørklid; Postmottak Lindås 
Emne: SV: sak 15/1192 
 
Hei,  
 
Er det noe nytt i denne saken? 
 

Fra: Eli Bjørklid [mailto:lielbj@sing.local]  
Sendt: 24. august 2015 10:03 
Til: Kåre Romarheim 
Emne: SV: sak 15/1192 
 
Kåre Romarheim 
Denne saka ble satt litt på vent fordi det var noen uklarheter hvor flere av kommunen sine avdelinger var 
involvert. 
Jeg må diskutere saken litt med andre for å klarere at saka nå kan behandles.  
Jeg er tilbake etter sommeren i dag, og det vil kanskje gå noe tid før alt går helt på skinner. 
Vennlig hilsen 
Lindås kommune 
Eli Bjørklid 
 

Fra: Kåre Romarheim [mailto:kare@romarheim.no]  
Sendt: 7. august 2015 14:17 

Til: Eli Bjørklid 

Emne: sak 15/1192 

 
Hei,  
 
Har du noen formening om når dere får behandlet denne saken? 
 
Med vennlig Hilsen / Best regards 
Leknes Brygge AS 
 
Kåre Romarheim 
Ingeniør 
Mob: 902 09 749 
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